
”Eu cred că se va continua activitatea la Oţelul!”
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Fostul conducător al Oțelului, Cristi Munteanu, a vorbit la Lider Sportiv, de la Radio ProFM
LiderFM, despre motivele care l-au făcut să renunțe la post:

      

”Eu cred că se va continua activitatea la Oţelul! În club mai sunt oameni bine intenționați, care
au muncit alături de mine, împreună cu care am făcut ca echipa să meargă mai departe. Există
dorință de a continua şi de a face lucruri bune la club. Chiar dacă ANAF-ul va șterge datoriile -
pentru că Oțelul se încadrează în amnistie - dacă nu va veni alături de echipă cineva cu aport
de capital, vreun patron, vreo societate sau poate Consiliul Județului sau Consiliul Local, odată
cu readucerea sediului la Galaţi, atunci lucrurile vor fi grele, chiar foarte grele. Până acum am
trăit fără bani! Am plecat, dar am lăsat echipa în competiție. Eu unul nu mai pot, nu mai am
nervi”, a spus Cristi Munteanu.
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